
SPF seniorerna Lidköpings månadsmöte den 14 
september 2017

Vice ordförande Kerstin Andersson hälsade ett 100-tal 
medlemmar välkomna. 

Tomas Tegnér marknadschef på Vara konserthus berättade på ett
inlevelsefullt och underhållande sätt om tankar och planering 
innan Konserthuset kom till och när det stod klart, samt vilken 
succé Konserthuset har blivit. Han gav också en inblick i vad som 
kommer att hända framöver, både vad gäller utbyggnad av 
Konserthuset och vilka artister man arbetar för att locka till sig.

Information gavs av ordföranden Karl-Evert Andersson om 
nyheter inom föreningen samt om kommande program på 
månadsmötena under hösten.

Kerstin Andersson informerade om höstens program på Café 15.

Ragnhild Bergman gav en kort information om resor och 
presenterade två nya medlemmar i resekommittén, Gunnel och 
Johny Thim.

Birgitta Lindh Breman informerade om senaste nytt från KPR.
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